

♥♥♥ Announcements 3-15-2026 ♥♥♥

Combined Testimony Service, Sunday, March 29: As announced at the Unity Sunday Worship Service, we will have a combined service for Testimony Sunday this month. To facilitate sharing, we are asking that those who would like to share sign up ahead of time and write their testimony so that translation can be provided. There is a sign-up sheet in the hallway outside the trailer worship center. Testimonies need to be submitted for translation by Sunday, March 22.

Annie Armstrong Easter Offering:

CBCR will be holding an Easter fundraising event for Annie Armstrong from now until April 5th to support Southern Baptist missionaries in North America. Please support this event by donating directly to the church (check payable to CBCR, memo line "Annie Armstrong"); using the pre-printed Annie Armstrong envelopes on the lobby table; or donating directly through the following website: www.anniearmstrong.com

Youth Spring Retreat: CBCR Youth Group will join with GCBCR Youth Group for a youth retreat Friday through Sunday, April 10-12. Additional information and a QR code to register are on a poster for the retreat on the wall in the hallway outside the trailer worship center. Registration deadline is March 22.

Easter Weekend Service Schedule, April 3, 5:

Good Friday Service 7:00 pm
Easter Sunrise Service 7:30 am
Fellowship Breakfast 8:30 am
Easter Worship Service 9:30 am

March Memory Verse

Now that you have purified yourselves by obeying the truth so that you have sincere love for each other, love one another deeply, from the heart. | Peter 1:22

安妮庄复活节奉献



♥♥♥ 教会消息 3-15-2026 ♥♥♥

教会将从现在到4月5日为安妮庄复活节筹款，以支持在北美的美南浸信会宣教士。请大家支持这活动，将您的捐款付给教会（支票抬头为CBCR，备注行“安妮庄”），或使用在大堂桌上预印的Annie Armstrong信封，或直接在以下网站捐款：www.anniearmstrong.com

本年度的见证会将改为中/英文堂联合见证会，因为分享见证时没有同步翻译，我们恳请有意在3月29日（星期日）分享见证的弟兄姊妹提前报名并写下您的见证内容，以8分钟为限，于3月22日（星期日）前提交给牧师或CJ弟兄，教会将提供翻译，到时会把见证译文打在投影片上。报名表在大堂走廊桌子上。请先报名并按顺序分享。

以下是即将举行的受难日和复活节崇拜时间表：

- * 受难日联合崇拜和圣餐 4/3，周五，晚上 7:00。
- * 朝阳联合崇拜 4/5，周日，上午 7:30，随后共进早餐。
- * 复活节主日联合崇拜和圣餐 4/5，周日，上午 9:30。崇拜结束后有团契午餐。

本月背诵经文：彼得前书 1:22

你们既因顺从真理，洁净了自己的心，以致爱弟兄没有虚假，就当从心里彼此切实相爱。